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INTERNAL 

MO ČRS Bakov nad Jizerou, z. s., 
     Jizerní 35, 294 01 Bakov nad Jizerou, IČO: 185 720 57, 

e-mail: crs.mo.bakovnj@seznam.cz, www.mocrsbakov.cz, tel: 775286766 
 

Bakov nad Jizerou 4. 6. 2024 
Počet listů: 2 

 

ZÁPIS Z VÝBOROVÉ SCHŮZE ČRS MO BAKOV NAD JIZEROU 
konané dne 4. 6. 2024 od 18:00 hod. 

 
 
Přítomni:  Kilián Ladislav – předseda, Masaryk Tomáš – místopředseda, Dvořák Jan - jednatel, 

Venclák Karel – člen výboru, Kirschsehläger Jiří – člen výboru, Folprecht Josef – člen 
výboru, Podstatný Luděk – člen výboru, Frélich Karel – člen výboru, Vyhlas Martin – člen 
výboru, Jiří Grégr – člen výboru, Dvořák Jaroslav – člen výboru, Kuboušek Pavel – zástupce 
hospodáře, Tomec Jan – předseda DK, Zeman Jan – člen DK, Hájek Jakub – člen DK, , Pavel 
Slabý – brigádní referent, Martin Vanda – správce budovy, Králová Jana – účetní, pokladní,  

Omluveni:  
Neomluveni: Hýbner Dušan – hospodář 
 

Průběh schůze a přijaté usnesení 
 
1. Výborovou schůzi zahájil a řídil předseda Ladislav Kilián a vyslovil požadavek k činnosti na jednotlivých 
úsecích MO: 
 
a) Jednatel Jan Dvořák 

- seznámil přítomné s počátečním a konečným zůstatkem na účtu MO za období od 1. 5. 2024 do 
31. 5. 2024 - vzato na vědomí.  

- kontrola zápisu z výborové schůze ze dne 7. 5. 2024. 
- seznámil s příchozí poštou na organizaci. 
-  sdělení informací po schůzce se starostkou Bakova nad Jizerou ve sjednaném termínu na radnici 

dne 15. 5. 2024 v 15 hodin, proběhla následná diskuse k vyjádření starostky.  
- začátkem srpna svolá operativní schůzku ohledně rybářských závodů. 
- diskuse o nasazení baktérií na Podzemanovu tůň.  
- diskuse o odbahnění nátoku do Podzemanovy tůně. Z diskuse vyplynulo, že jednatel zašle email 

starostce o záměru o vyčištění nátoku k Podzemanově tůni a s tím spojené náklady půjdou na 
vrub naší organizaci MO ČRS Bakov nad Jizerou. 

- zaslal aktualizaci soupisu revírů 411 028 na ČRS SUS  
 
b) Př. Tomáš Masaryk 

- požádal o zálohu 30 000 Kč na rybářské závody v termínu 25. 8. 2024. 
- zjistí u firmy Baktoma, jestli je možné v letošním roce ještě aplikovat bakterie do Podzemanovy 

tůně. V případě možné aplikace bakterie objednat. 
  
 
c) Př. Ladislav Kilián 

- Informoval o jednání se starostou Mnichova Hradiště panem Lochmanem o rybníku na návsi ve 
Veselé. Předmětem jednání bylo nahlášení aktuální stavu rybníka a následná možná oprava a 
odbahnění rybníka. 
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d) Př. Karel Frélich 

- Informoval o rybářských závodech Zlatá udice. 
- Informoval o dětských rybářských závodech. 

 
 

e) Př. Martin Vyhlas 
- diskuse o manipulaci s mníkem v revíru 411 028 o výjimce. 
- Diskuse o bagrování na revíru 411 028 pod vodní elektrárnou v Bakově nad Jizerou. Jako 

v minulém roce i letos se pod jezem vytřely parmy a týden na to tam povodí Labe vybagrovalo 
kameny pod jezem. Předseda Ladislav Kilián zašle stížnost na patřičný úřad, který to má 
v kompetenci. 

 
 
f) Př. Pavel Slabý 

- poděkoval př. Jakubovi Hájkovi za posekání trávy kolem celé Podzemanovy tůně. 
 
g) Př. Martin Vanda 

- diskuse o stavbě pergoly na pozemku na pozemku v Jizerní ulici. 
 
h) Př. Luděk Podstatný 

- informoval o bezdomovci, který se utábořil na břehu Jizery na revíru 411 028. 
 
 
2. Přijatá usnesení: 
 

a) Výbor MO hlasoval o návrhu proplacení zálohy 30 000 Kč pro př. Tomáše Masaryka na rybářské 
závody dne 25.8.2024. 
 
Hlasování:  PRO 12  PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 
 

b) Výbor MO hlasoval o schválení zaplacení baktérií naší organizací MO ČRS Bakov nad Jizerou do 
Podzemanovy tůně v případě letošní možné aplikace do vody. 
 
Hlasování:  PRO 12   PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 
 

 
 

 
Příští termín výborové schůze stanoven na 3. 9. 2024 od 18:00 hodin. 
 
 

Zapsal: Tomáš Masaryk 
místopředseda MO 

 
         Ověřovatel zápisu: Mgr. Jan Dvořák 


